
KLASA: 021-05/20-01/015 
URBROJ: 2197/01-02-20-8 

SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 

sa 36. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka održane 24. rujna 2020. u Gradskoj galeriji s 
početkom u 17:30 sati. 

Gradsko vijeće Grada Zaboka ima 15 članova. 
Prisutni: Žarko Ivančić, predsjednik, Ernest Oremuš i Nevenka Gregurić, potpredsjednici, 

te članovi: Zoran Krajačić, Bojana Birač, Rino Valec, Branko Piljek, Josip Horvatin, Mario 
Videk, Nataša Hlaban, Martina Repovečki, Krunoslav Kušan i Zoran Bunčec (13 članova). 

Odsutni članovi: Martina Rubil Skitanić i Franjo Jadek (2 člana). 
Nadalje, sjednici su prisutni: gradonačelnik Ivan Hanžek, zamjenica gradonačelnika 

Valentina Đurek, Nenad Miletić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i javne 
potrebe, Natalija Gretić, pročelnica Ureda Grada, Marija Sinković, pročelnica Upravnom odjelu 
za financije, Kruno Čačko, samostalni upravni referent u Uredu Grada, Danijel Tuđa, stručni 
suradnik za infrastrukturu u Upravnom odjelu za komunalno gospodarstvo i javne potrebe Grada 
Zaboka, Mario Mihovilić, direktor tvrtke Zagorski vodovod d.o.o., Krešimir Končevski, direktor 
tvrtke Plavinka d.o.o., Sandra Mičin, direktorica tvrtke Krapinsko-zagorski Aerodrom d.o.o., 
Dražen Sinković, predsjednik Vatrogasne zajednice Grada Zaboka, Ivan Mucko, direktor tvrtke  
Arhitektonski atelier deset – stručni izrađivač Prostornog plana, Ivana Hržica, novinarka 
Zagorskog lista, Darko Fiket, novinar Zagorskog radija, Sebastijan Fuštin, novinar Radio Stubice, 
Nenad Kralj, novinar Mreže TV, Kristijan Haleuš, novinar Jabuke TV, Ivan Lambert, novinar TV 
ZAPAD. 

Zapisnik je vodio: Kruno Čačko 
Predsjednik Gradskog vijeća  predložio je dopunu dnevnog reda točkom 19. koja glasi 
19. Prijedlog Odluke o VII. izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Prostornog plana 

uređenja Grada Zaboka. 
Točka 19. Vijećnička pitanja i odgovori postaje točkom 20. 
Dopuna dnevnog reda jednoglasno je usvojena sa 13 glasova za. 
Dnevni red s usvojenom dopunom jednoglasno sa 13 glasova za je usvojen, te je utvrđen 

sljedeći  
D n e v n i     r e d 

 
1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka od 26.06.2020., 
2. Zagorski vodovod d.o.o., Izvješće o radu i financijska izvješća za 2019., 
3. Plavinka d.o.o., Izvješće o poslovanju i financijska izvješća za 2019., 
4. Krapinsko-zagorski aerodrom d.o.o., Izvješće o radu i financijska izvješća za 2019., 
5. Vatrogasna zajednica Grada Zaboka, Izvješće o radu te financijskom poslovanju za 2019., 
6. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Zaboka za 2020., 
7. Izvješća o polugodišnjem izvršenju programa za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2020. 

godine:  
- Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Zaboku, 
- Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Zaboku, 
- Programa javnih potreba u kulturi Grada Zaboka, 
- Programa javnih potreba u sportu Grada Zaboka, 
- Programa socijalne skrbi Grada Zaboka, 
- Programa utroška sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko pravo, 
- Programa utroška sredstava od spomeničke rente, 
- Programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih   

zgrada u prostoru na području Grada Zaboka, 
- Programa utroška sredstava šumskog doprinosa, 
- Programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za promjenu namjene poljoprivrednog     

zemljišta na području Grada Zaboka, 
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- Programa utroška dijela sredstava turističke pristojbe,  
8. Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2020., 
9. Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Zaboka za 2019., 
10. Prijedlog Odluke o porezima Grada Zaboka, 
11. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluku o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna 

Grada Zaboka za financiranje redovitih političkih aktivnosti u 2020. godini, 
12. Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o provođenju postupaka jednostavne 

nabave, 
13. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka izbora članova Savjeta mladih Grada Zaboka i zamjenika 

članova, 
14. Zagorska javna vatrogasna postrojba, odluka za usklađenje, 
15. Gradska knjižnica K. Š. Gjalski, suglasnost na zakup poslovnog prostora, 
16. Prijedlog Odluke o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

komunalnog linijskog prijevoza putnika na području grada Zaboka, 
17. Lokalna razvojna strategija Grada Zaboka za razdoblje 2014.-2020., izvještaj o provedbi za 2019. 
18. Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava proračunske zalihe za lipanj, srpanj i kolovoz 

2020., 
19. Prijedlog Odluke o VII. izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Prostornog plana uređenja 

Grada Zaboka, 
20. Vijećnička pitanja i odgovori. 

 
Prelazi se na rad po dnevnom redu 

Točka 1. 
 
Verifikacija skraćenog zapisnika sa 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka, održane 
26.06.2020. 

Žarko Ivančić napominje da je u zapisniku omaškom ispušten kao prisutan Rajko Turk, a 
vijećnik Branko Piljek naveden kao prisutan i odsutan (vijećnik nije bio prisutan sjednici) što će 
se ispraviti. Drugih primjedbi nije bilo te se zapisnik verificira. 

  
Točka 2. 

Zagorski vodovod d.o.o., Izvješće o radu i financijska izvješća za 2019. 
 Obrazloženje uz ovu točku dnevnog reda dao je direktor Mario Mihovilić. Ističe da je 
2019. bila dobra godina u pogledu rada društva. Nastavljen je postupak preuzimanja lokalnih 
vodovoda. Radi se na novom izvorištu vode, a prekinuto je uzimanje vode iz potoka Reka zbog 
onečišćenja. Obavještava prisutne da su započeli radovi na aglomeraciji Zabok-Zlatar te da su 
ugovoreni radovi za sve kolektore. 
 Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno, sa 13 glasova za, donosi 
Zaključak kojim se prima na znanje Godišnje izvješće o poslovanju i financijska izvješća za 
2019. godinu društva Zagorski vodovod d.o.o., Zabok. 
 

Točka 3. 
Plavinka d.o.o., Izvješće o poslovanju i financijska izvješća za 2019. 

Obrazloženje uz Izvješća je dao direktor Krešimir Končevski. Naznačio je da nema većih 
promjena u odnosu na rad društva u proteklim godinama. Od ove godine povećane su plaće 
radnicima na terenu (održavanje groblja i zelenih površina). Ističe kapitalne donacije Grada za 
opremu. U planu je preseljenje tvrtke. 
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Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno, sa 13 glasova za, donosi 
Zaključak kojim se prima na znanje Godišnje izvješće o poslovanju i financijska izvješća za 
2019. godinu društva Plavinka d.o.o. Zabok. 

 
Točka 4. 

Krapinsko-zagorski aerodrom d.o.o., Izvješće o radu i financijska izvješća za 2019. 

Obrazloženje uz Izvješće je dala direktorica Sandra Mičin. Ističe kako je prošle godine 
održan veliki balon festival s 8.000 posjetitelja. Zahvaljuje vatrogascima, udruzi branitelja i g. 
Horvatinu na pomoći u organizaciji. Predlaže povećati suradnju s turističkim zajednicama u 
organizaciji velikih događanja. Problem kod organizacije je gorivo – nije moguće da se letjelice 
više dana stacioniraju na aerodromu. Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno, sa 
13 glasova za, donosi Zaključak kojim se prima na znanje izvješće o radu i financijska izvješća za 
2019. godinu društva Krapinsko-zagorski Aerodrom d.o.o. Zabok. 

 
Točka 5. 

Vatrogasna zajednica Grada Zaboka, Izvješće o radu te financijskom poslovanju za 2019. 

Obrazloženje uz Izvješće dao je predsjednik Dražen Sinković. Vatrogasna zajednica 
odradila je sve po planu za 2019. godinu. Obnavlja se oprema te spremišta. Ivan Hanžek 
zahvaljuje svim dobrovoljnim vatrogasnim društvima i vatrogasnoj zajednici te ZJVP da su za 
vrijeme situacije pandemije COVID-19 bez naknade i bez mobilizacije obavljali aktivnosti u 
svoje slobodno vrijeme. Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno, sa 13 glasova za, 
donosi Zaključak kojim se prima na znanje izvješće o radu i izvješće o financijskom poslovanju 
za 2019. godinu društva Vatrogasne zajednice Grada Zaboka. 
 

Točka 6. 

Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Zaboka za 2020. 

Obrazloženje uz ovu točku dnevnog reda dala je Marija Sinković, pročelnica Upravnog odjela za 
financije koja navodi da su u izvještajnom razdoblju ostvareni ukupni prihodi i primici u iznosu 
od 22.051.650,33 kn te ukupni rashodi i izdaci u iznosu od 19.883.658,43 kn. Ostvareni višak 
prihoda i primitaka tekućeg razdoblja iznosi +2.167.991,90 kn koji uz višak prihoda prenesenih iz 
prethodnog razdoblja u iznosu od +2.854.297,90 kn daje višak prihoda i primitaka raspoloživ u 
sljedećem razdoblju u iznosu od +5.022.289,80 kn. Navodi kako je riječ o konsolidiranom 
proračunu te da su u materijalima detaljnija izvješća. Manje izvršenje posljedica je činjenice da se 
većina projekata izvršava u drugoj polovini godine. Na realizaciju programa i projekata utjecala 
je i situacija s pandemijom bolesti COVID-19. Financijsko poslovanje Grada je stabilno. Branko 
Piljek postavlja pitanje vezano uz konto 323, odnosno na četvrtoj razini 3233 promidžba i 
informiranje obzirom da je na istoj zabilježen porast s indeksom 151,16 u odnosu na prošlu 
godinu. S kojim se sve medijskim kućama sklopio ugovor. Gradonačelnik odgovara da će se 
poslati pisano izvješće svima. Zoran Bunčec postavlja pitanje vezano uz prometnu studiju – zašto 
nema realizacije, a već se duže vremena priča o tome; asfaltiranje nerazvrstanih cesta – ugrađen 
je sloj koji debeo čak i 11cm iz čega proizlazi da se mogao staviti manji sloj da bi se racionalnije 
utrošila sredstva; preneseni višak – da li planovi nisu realizirani, projekti pokrenuti? Ivan Hanžek 
– realizaciju će objasniti pročelnik pod sljedećim točaka. Dalje odgovara kako je prometna 
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studija još u izradi. U izradu su se uključili i projektanti (urbanisti) za dugoročnija rješenja. 
Napominje kako je autor naše studije prije 2 mjeseca imenovan direktorom razvoja i unaprjeđenja 
pješačko-biciklističkog prometa u Mainzu. U sklopu studije rađene su i brojne simulacije 
prometa u koje je uključen i prometni fakultet. Do 01.12. trebali bi biti završeni radovi na Prilazu 
dr. F. Tuđmana. Konzultacije su vršene sa HŽ-om, MUP-om i svim ostalim pravnim osobama u 
komunalnom sektoru kako bi svi mogli dati svoj doprinos u studiji, posebice vezano uz buduće 
zahvate. Očekuje se finalizacija studije krajem godine za javnu raspravu. S gotovom studijom 
moći ćemo kod nadležnih tijela tražiti rješenje nastalih prometnih problema, imamo pokazatelje 
da je kroz Ulicu 103. brigade prije početka radova na željeznici prolazilo dnevno do 12000 
vozila. Broj stanovnika grada je u porastu te se približavamo brojci od 10000 stanovnika što nas 
stavlja u povoljniji položaj u predstojećoj reorganizaciji lokalne samouprave koju država planira. 
Što se tiče nerazvrstanih cesta – u ulicama se nekad presvlačilo sa svega 3 cm asfalta kojeg je 
voda doslovno pojela. Imamo situaciju da se prilikom gradnje novih objekata tim ulicama koriste 
teški mikseri, đake voze veliki autobusi te je stoga bolja situacija kvalitetnija rekonstrukcija 
nerazvrstanih cesta s debljim slojem asfalta. Zoran Bunčec ističe da na nerazvrstanim cestama 
postoji znak zabrane za kamione nosivosti veće od 5 tona. Pita zašto je iz proračuna izbačeno 420 
metara nogostupa u Martinišću. Gradonačelnik odgovara da još nisu riješeni imovinskopravni 
odnosi kako bi se mogla nastaviti investicija. ŽUC KZŽ ne može upisati samo dio već cijelu trasu 
ceste. Žarko Ivančić naglašava da je prometno stanje katastrofalno. Gradonačelnik napominje da 
ne postoji rješenje koje se može primijeniti da se za 30 dana popravi situacija. Žarko Ivančić 
predlaže da treba srediti parking kod FINA-e.  

Nakon rasprave Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, 
sa 10 glasova za i 3 glasa protiv, donosi  
Odluku o polugodišnjem izvještaju o izvršenju Proračuna Grada Zaboka za razdoblje od 
01. siječnja do 30. lipnja 2020. godine. 
 

Točka 7. 
Izvješća o polugodišnjem izvršenju programa za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 
2020. godine:  

- Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Zaboku, 
- Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Zaboku, 
- Programa javnih potreba u kulturi Grada Zaboka, 
- Programa javnih potreba u sportu Grada Zaboka, 
- Programa socijalne skrbi Grada Zaboka, 
- Programa utroška sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko pravo, 
- Programa utroška sredstava od spomeničke rente, 
- Programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih   
zgrada u prostoru na području Grada Zaboka, 

- Programa utroška sredstava šumskog doprinosa, 
- Programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za promjenu namjene 

poljoprivrednog     
zemljišta na području Grada Zaboka, 

- Programa utroška dijela sredstava turističke pristojbe,  
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Obrazloženje uz programe dao je pročelnik Nenad Miletić koji navodi da je na izvršenje s 30.06. 
utjecala situacija oko koronavirusa. Kod gradnje komunalne infrastrukture 4.5 milijuna kuna 
koliko planirano, realizirano je 500 tisuća. Na današnji dan izvršeno je za 3 milijuna kuna više. 
Što iznosi oko 80% realizacije. Nabraja značajnije gradnje – smirivanje prometa na potezu FINA-
pošta te u naselju Grabrovec i kod restorana Zaboky; izvršena rekonstrukcija javne rasvjete u 
Gajevoj ulici, izvršena rekonstrukcija nerazvrstane ceste u Naselju Borovčaki, asfaltiranje 
nerazvrstanih cesta 1.303.000,00 kuna. Deblji sloj asfalta posljedica je izravnavanja, ali to nije 
priznato izvođaču jer nije u skladu s ugovorenim troškovnikom, čak je asfaltirano i 300 metara 
više od planiranog. Realizirana kapitalna pomoć Hrvatskim cestama za javnu rasvjetu uz D-1, 
kapitalna pomoć za izgradnju vodoopskrbe u visokoj zoni, uređeno je sportsko igralište u 
Grabrovcu, okoliš skate-parka – travnata površina sa stazama i urbanom opremom. Program 
održavanja komunalne infrastrukture - dinamika prati realizaciju. Potrebe u kulturi – smanjenje u 
manifestacijama rezultat je situacije oko COVID-a. Potrebe u sportu – SC Zaseka je u postupku 
izdavanja lokacijske dozvole – isprojektiran i rekreacijski dio parka radi zaokruženja projekta 
kako bismo imali gotovo natječaj za prijavu. Lokacijska dozvola omogućuje segmentiranje 
investicije. Socijalna skrb – odvija se u skladu s planom. Vezano uz COVID smanjeno izvršenje. 
Branko Piljek postavlja pitanje da li se u sklopu polugodišnjeg izvješća radila analiza prihoda i 
rashoda Pučkog otvorenog učilišta Zabok – dio koji se odnosi na javni i dio koji je na tržištu i da 
li se pripremio rebalans? Nenad Miletić odgovara da je rebalans u tijeku. Marija Sinković – POU 
ima planirana sredstva u proračunu za koje mjesečno dostavlja zahtjeve za isplatu sredstava.  
POU je pravna osoba u100% vlasništvu Grada i osim prihoda iz Proračuna Grada ostvaruje i 
druge prihode u svrhu obavljanja djelatnosti. POU ima ravnatelja i upravno vijeće. Branko Piljek 
- da li izdvajanja iz proračuna pokrivaju javne potrebe? Analizu po profitnim centrima radi POU. 
Ivan Hanžek – već dulje vrijeme nemamo partnera u Pučkom otvorenom učilištu Zabok. S 
obzirom na COVID mijenja se situacija oko studija – status, broj studenata, financijsko 
pokrivanje povezanih troškova. Pokušavamo preko Upravnog vijeća inzistirati na nekim 
stvarima, ali bez uspjeha. Postoje interesi raznih institucija za otvaranje tečaja i prekvalifikacije 
dok POU Zabok nema interes za to. Branko Piljek navodi da ravnatelj mora razgovarati s 
osnivačem, ali postoji i Upravno vijeće predsjednik kojeg treba surađivati isto s osnivačem. Ulazi 
se u veliki problem s fakultetom. Mješoviti model studiranja će ići prva tri mjeseca. Pao je broj 
studenata. Ivan Hanžek navodi da te informacije nismo čuli od ravnatelja. Posebno obzirom na 
ovogodišnje probleme funkcioniranja i financiranja. Žarko Ivančić komentira da je on osobno bio 
u Upravnom vijeću, sastanci su bili na mjesečnoj razini i problemi su se rješavali. Ako se ne 
može promijeniti situacija možemo mijenjati Upravno vijeće, a ako smo nezadovoljni s 
ravnateljem zna se kakav je postupak. Branko Piljek – nisam za „rezanje glava“, za sve postoji 
dogovor.  

Nakon rasprave Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova, sa 10 glasova za i 3 glasa 
protiv donosi Zaključak o primanju na znanje izvješća o polugodišnjem izvršenju svih programa. 
 

Točka 8. 
Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2020. 

Gradsko vijeće Grada Zaboka bez rasprave, većinom glasova, sa 12 glasova za i 1 
suzdržanim donosi Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Gradonačelnika za razdoblje 
siječanj-lipanj 2020. 
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Točka 9. 
Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Zaboka za 2019. 
Obrazloženje uz ovu točku dnevnog reda dala je Marija Sinković. Navodi da je revizija trajala od 
07. veljače do srpnja. Nalaz je bezuvjetan. Dana je jedna preporuka u vezi prodaje stanova, 
konstanto je nalog svim jls-ovima, pa i Gradu Zaboku za prisilnu naplatu gradskih prihoda. U 
roku 60 dana moramo dati plan provedbe preporuka. S Ministarstvom financija se već duže 
vrijeme pokušava riješiti pitanje vezano uz prodaju stanova. I uz ovu redovnu reviziju, kao i 
ranije, paralelno su od strane revizije obrađivane anonimne prijave. Branko Piljek pita vezano uz 
nalaz revizije iz 2011. i situacije koja je i danas – nenaplaćenih 3 milijuna kuna, zbog čega se nije 
postupilo po nalazu iz 2011.? Marija – imali smo reviziju 2016. po nalogu Ministra financija. 
Kontinuirano se vrši prisilna naplata te taj saldo nije isti. U svakom trenutku će biti saldo 
potraživanja (stečajni, predstečajni postupci, ranije blokirane osobe, za vrijeme COVID-a 
privremeno je obustavljena prisilna naplata). Nalaz je bezuvjetan. Tabela iz materijala prikazuje 
usporedne podatke 2011. i 2019. Zbog raznih uvjeta, neki prihodi su nenaplativi, a nisu otpisani. 
Planom provedbe utvrditi će se mjere i rokovi izvršenja mjera. Branko Piljek navodi da se trebaju 
poduzimati mjere prisilne naplate. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova, sa 12 glasova za i 1 
suzdržanim, donosi Zaključak o prihvaćanju Izvješća o obavljenoj financijskoj reviziji Grada 
Zaboka za 2019. 

 
Točka 10. 

Prijedlog Odluke o porezima Grada Zaboka 
Marija Sinković, pročelnica Upravnog odjela za financije napominje kako se ništa u 

bitnome ne mijenja. Radi se o usklađenju s naputkom Ministarstva financija – Porezne uprave da 
se u gradskoj odluci o porezima ne propisuje ono što je već definirano u zakonu. 
 Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno, s 13 glasova za, donijelo je 
Odluku o porezima Grada Zaboka. 
 

Točka 11. 
Prijedlog Odluke o izmjenama Odluku o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava iz 
Proračuna Grada Zaboka za financiranje redovitih političkih aktivnosti u 2020. godini 

Obrazloženje uz ovu točku dnevnog reda dala je Natalija Gretić, pročelnica Ureda Grada 
koja navodi da je ova Odluka pripremljena sukladno uputama Ministarstva uprave, a po 
provedenom nadzoru zakonitosti Odluke donesene na 33. sjednici Gradskog vijeća Grada Zaboka 
održanoj 06. svibnja 2020. godine.  

Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno, sa 13 glasova za, donosi Odluku o 
izmjenama Odluke o raspoređivanju sredstava iz proračuna Grada Zaboka za financiranje 
redovitih političkih aktivnosti u 2020. godini. 

 
  Točka 12. 

Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o provođenju postupaka 
jednostavne nabave 

Obrazloženje uz ovu točku dnevnog reda dao je Nenad Miletić, pročelnik Upravnog 
odjela za komunalno gospodarstvo i javne potrebe. Ističe da se s obzirom na pripremu projekata, 
u suradnji sa ZARA-om prati praksa DKOM-a i SAFU-a. S tim u vezi u postojećem Pravilniku 
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potrebno je promijeniti odredbu prema kojoj podnositelj mora biti registriran za obavljanje 
djelatnosti koja je predmet natječaja. Na preporuku ZARA-e ta je odredba sada izmijenjena. 

Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno, sa 13 glasova za, donosi  
Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o provođenju postupaka jednostavne nabave. 

 
Točka 13. 

Prijedlog Odluke o pokretanju postupka izbora članova Savjeta mladih Grada Zaboka i 
zamjenika članova 

Obrazloženje je dala Natalija Gretić koja navodi da Savjet mladih Grada Zaboka ima 5 
članova i zamjenika, mandat je na tri godine, a sadašnjem sazivu istječe u siječnju. Nakon toga 
Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno, sa 13 glasova, za donosi Odluku o pokretanju 
postupka izbora članova Savjeta mladih Grada Zaboka i zamjenika članova. 

 
Točka 14. 

Zagorska javna vatrogasna postrojba, odluka za usklađenje 
Obrazloženje je dala Natalija Gretić koja navodi da je prvo bila samo zabočka javna 

vatrogasna postrojba pa se pridružilo još 22 općine i gradova. 01.01.2020. stupio na snagu novi 
Zakon o vatrogastvu koji je promijenio strukturu upravljanja. Novost je da postrojbom upravlja 
zapovjednik i da ga imenuje gradonačelnik. Obzirom da je ZVJP naš proračunski korisnik 
prijedlog je da zapovjednika imenuje gradonačelnik Grada Zaboka. Zakon striktno propisuje 
vatrogasno vijeće s 5 članova od kojih 1 imenuje Hrvatska vatrogasna zajednica, 1 Vatrogasna 
zajednica KZŽ,  1 predstavnik vatrogasne zajednice grada/općine, 1 predstavnik osnivača - 
prijedlog je da ga imenuje Grad Zabok, 1 predstavnik radnika. Predložen je novi sporazum koji 
moraju potpisati svi osnivači. Ivan Hanžek navodi da je u siječnju podnesen zahtjev za ispitivanje 
ustavnosti zakona. Pokušavamo da se prihvati stalni predstavnik Zaboka u upravnom vijeću jer 
fiskalnu odgovornost ima gradonačelnik Grada Zaboka, a ne vatrogasci ili MUP. Sastav vijeća se 
uvijek dogovarao i nije bilo problema. 

Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno, sa 13 glasova za, donosi Odluku o 
osnivanju javne ustanove Zagorska javna vatrogasna postrojba. 

 
Točka 15. 

Gradska knjižnica K. Š. Gjalski, suglasnost na zakup poslovnog prostora  
Obrazloženje je dao Ivan Hanžek koji navodi da je već o ovome razgovarano. Tvrtka Bauer 
kupila prostor od ZABA-e do knjižnice i čitaonice. Obratili se Gradu s ponudom za prodaju. 
Cijena otkupa nije prihvatljiva jer je iznos veći od procjene sudskog vještaka za nekretnine. 
Moguće je da se prostor uzme u najam. Knjižnica ima potrebe za proširenjem, a postoji ideja da 
to bude i prostor za dnevni boravak za ljude starije životne dobi. Dvije su etaže po 100m². Branko 
Piljek se slaže da knjižnici treba veći prostor i slaže se s obrazloženjem gradonačelnika. Ne slaže 
se s najmom prostora. Navodi da je za kupnju prostora ali ne za najam. Ivan Hanžek ističe da bi 
rado kupili ali smo vezani zakonskom regulativom i procjenom sudskog vještaka. Postoji 
mogućnost dugoročnog najma na 25 godina. Ne može se kupiti nekretnina tako da se u ugovor o 
zakupu stavi da se zakupnina uračunava u kupovnu cijenu jer se tada radi o kreditiranju. Predlaže 
da se održi sastanak u gradu s osobama koje se bave kulturom da se pokuša finalizirati. Nevenka 
Gregurić navodi da je prostor potreban za provođenje EU programa za starije, da je potreban 
odgovarajući prostor za dnevni boravak. Prema njezinim saznanjima ima zainteresiranih strana 
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koje bi kupile taj prostor. Slaže se da ga privremeno zakupimo ako sad nema novaca za kupnju. 
Žarko Ivančić iznosi da se slaže s izlaganjem Nevenke Gregurić. Branko Piljek predlaže da se 
postavi upit ministarstvu i da se krene u kupnju. Natalija Gretić iznosi da u ugovor o zakupu ide 
klauzula o pravu prvokupa. Namjera je kratkotrajni zakup pa da se rebalansom osigura sredstva 
za kupnju. Branko Piljek navodi da će glasati za sporazum ako se stavi cijena prodaje prostora i 
da se ista neće povećavati. Ivan Hanžek prihvaća amandman da se u točki 2. Odluke propiše da se 
do kraja godine vide mogućnosti za otkup prostora. 
 Nakon rasprave Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova, sa 12 glasova za i 1 
protiv (Branko Piljek dodatno je nakon vijeća naznačio za zapisnik da se njegovo glasanje ima 
smatrati da je protiv najma, ali za kupnju prostora). 
 

Točka 16. 
Prijedlog Odluke o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne 
djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika na području grada Zaboka  

Obrazloženje uz ovu točku dnevnog reda dao je Nenad Miletić koji navodi kako se na 
natječaj javio jedan ponuđač ali je utvrđeno da isti ima porezni dug prema državi te stoga nije 
zadovoljio uvjete natječaja. 
 Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno, sa 13 glasova za, donosi: 

1. Rješenje o odbijanju ponude 
2. Odluku o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

komunalnog linijskog prijevoza putnika na području grada Zaboka. 
 

Točka 17. 
Lokalna razvojna strategija Grada Zaboka za razdoblje 2014.-2020., izvještaj o provedbi za 
2019. 
  
 Obrazloženje uz ovu točku dnevnog reda dao je Nenad Miletić navodeći kako se ovo 
izvješće podnosi prema prikupljenim podacima iz proračuna, plana razvojnih programa, 
organizacija civilnih društava, javnih institucija. Ove godine smo zaprimili više informacija od 
dionika – odgovorilo je 17 od 55 dionika. U izvješću su indikatori provođenja. Vezano uz 
financijsko izvješće mjere su ostvarene otprilike 95% što pokazuje da su mjere i strategije 
učinkovite. 

Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova, sa 12 glasova za i 1 
suzdržanim donosi Odluku o usvajanju izvješća o provedbi lokalne razvojne strategije Grada 
Zaboka za 2019. godinu. 
 

Točka 18. 
Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava proračunske zalihe za lipanj, srpanj i 
kolovoz 2020. 
 Trošenja sredstava proračunske zalihe nije bilo. Gradsko vijeće Grada Zaboka bez 
rasprave, jednoglasno, sa 13 glasova za, prima na znanje i prihvaća Izvješća Gradonačelnika o 
korištenju sredstava proračunske zalihe za lipanj, srpanj i kolovoz 2020. 
 

Točka 19. 
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Prijedlog Odluke o VII. izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Prostornog plana 
uređenja Grada Zaboka 
 Obrazloženje uz ovu točku dnevnog reda dao je Ivan Mucko, direktor tvrtke Arhitektonski 
atelier deset d.o.o., stručni izrađivač plana. Prostorni plan koji je sada na snazi napravljen je 
2009. godine. Od donošenja imali smo šest izmjena, odnosno otprilike svaku godinu i pol se 
mijenja plan. Često mijenjanje plana dovodi da se zapitamo da li ne valja Plan ili sustav. Istina je 
kao i uvijek negdje u sredini. Uvijek se pojavi neki zahtjev koji se ispostavi kao bitna 
pretpostavka za mijenjanje plana. Sada je to zahtjev Zagorskog vodovoda d.o.o. za vodospremu. 
Njihov projekt nije stao u postojeće gabarite plana, potrebno im je dodati jednu parcelu. Uz to, 
pojavio se i niz drugih zahtjeva jednom kad je javna rasprava otvorena. Dio zahtjeva je uvažen 
tako da je ukupno građevinsko područje grada povećano za oko 1%. Također, u međuvremenu se 
promijenila kategorizacija pruga pa je i to trebalo ažurirati. Pohvalno je što je Grad napravio GIS 
sustav i postavio ga na Internet stranicu pa je sada investitorima, građanima i projektantima lakše 
doći do informacija. To je vrlo transparentan način predstavljanja prostorno-planske 
dokumentacije. Žarko Ivančić pita izrađivača ima li preporuka u odnosu na izrečeno. Ivan Mucko 
navodi da je planiranje nepredvidivo. Proceduru mi ne možemo mijenjati. Branko Piljek navodi 
da GIS neće riješiti problem Plana. To rješava strategija u kojoj sudjeluju svi investitori koji 
trebaju reći što planiraju graditi i zbog toga je bio suzdržan kod glasanja za točku Lokalne 
razvojne strategije. Ivan Hanžek navodi da je sudjelovao u raznim radnim grupama za strategije. 
Fale nam polazne osnove za strategiju – što mi planiramo ili što država planira pa da mi to kroz 
našu strategiju pratimo, a ne da nam se desi da država proglasi Industrijsku cestu državnom, 
zabrani izlaz na istu potencijalnim investitorima. Ne postoji dugoročna perspektiva cestogradnje, 
već samo za željeznicu. Poznato nam je plan plinifikacije, a to nam dodatno sužava koridor jer 
traže 40m zaštićeni koridor, željeznice traže 100 metara. I privatnici grade od danas do sutra pa 
trebaju više površine za gradnju novih objekata, a kada su gradili prvi objekt nisu htjeli uzeti veću 
površinu. Grad je uvijek dužan osigurati infrastrukturu za gradilište što je problem kod širenja 
građevinskih područja naselja. Grad smo u ekspanziji pa je problem uvijek prisutan. Završno, 
zakonodavac je to zanimljivo osmislio prebacivši teret na gradonačelnike – kad se usvaja zahtjev 
za izmjenu plana onda to potpisuje pročelnik, a rješenje kojim se odbija potpisuje gradonačelnik. 
 Nakon rasprave Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 12 
glasova za i 1 glas protiv, donosi Odluku o VII. izmjenama i dopunama Odluke o donošenju 
Prostornog plana uređenja Grada Zaboka. 
 

Točka 20. 
Vijećnička pitanja i odgovori 
 Nevenka Gregurić - igralište Dubrava kod kapelice sv. Josipa radnika da se postavi javna 
rasvjeta. Gradonačelnik – evidentirano je, izvodit će se zamjena javne rasvjete i postavljanje 
dodatnih rasvjetnih tijela. Nevenka Gregurić – rasvjeta kod stare škole u Špičkovini (kod 
Karoline), Nenad – kod proširenja će se riješiti problem. Nevenka Gregurić – ima li kakvih 
saznanja da li KZŽ što poduzima po pitanju škole u Špičkovini. Gradonačelnik – problem 
rukovodećih ljudi škole. Grad samoinicijativno ušao u zahvat rješavanja sanitarnog čvora u školi. 
Pohvaljuje lokalne poduzetnike koji su u rekordnom roku izvršili uređenje. Novi problem da je 
prekjučer potegnuto pitanje male škole – ima desetero djece, a ne zna se gdje će biti. Prostor male 
škole koje je Grad opremio koristi osnovna škola za izvođenje nastave. U posjeti područnoj školi 
bili smo zajedno s županom i zamjenicom župana za vrijeme praznika. Grad će financirati idejno 
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rješenje, a dalje preuzima županija. Ostaje nam lokacija stare škole gore u naselju. Išlo bi se na 
isti koncept kao i u Martinišću. Nevenka Gregurić – mala škola u Špičkovini – zašto se mora ići u 
Zabok. Ivan Hanžek – kriv bude Grad bez obzira što se desi. Zamoljen orkestar da privremeno 
ustupi prostor za malu školu. Nataša Hlaban – imamo li saznanja o utjecaju na proračun 
predloženih izmjena poreznog sustava. Vrijedilo bi razmisliti o investiciji radi transparentnosti o 
aplikaciji za isplate iz proračuna (kao npr. Bjelovar). Kako ide suradnja s mjesnim odborima. 
Gradonačelnik – porezna reforma donosi da se povećava udio gradova sa 60 na 74% ali krajem 
2022. to će biti 3% manje prihoda nego lani. Isto je na ustavnom sudu oslobođenje mladih poreza 
na štetu lokalne samouprave. Protiv smo da drugi odlučuju o našim novcima. Sve ovogodišnje 
olakšice od poreza reflektirat će se na proračun sljedeće godine. Vezano uz aplikaciju – priprema 
se zakon koji bude regulirao to pitanje. Mjesni odbori – sada dostavljaju programske zahtjeve i 
projekte za sljedeću godinu. Sredstva namijenjena za ulaganje u komunalnu infrastrukturu su 
sredstva komunalne naknade. Sredstva prikupljena od komunalne naknade često ne pokrivaju ni 
troškove javne rasvjete u mjesnom odboru.za jednu od sljedećih sjednica pripremit ćemo tablicu s 
komunalnom naknadom po mjesnim odborima. Dobro se komunicira i korektna je suradnja. Josip 
Horvatin – pita načelnicu Stožera civilne zaštite – kako smo mi spremni. Širokopojasni internet- 
da li ćemo pokriti periferiju. Predlaže razgovor o plaćama direktora javnih poduzeća – da li je 
ekvivalnet vrijednosti plaće i rada. Valentina Đurek – što se tiče gradske uprave ista je dobro 
pripremljena, spreman je rad u dva tima, izdavane su propusnice, svi poslovi Grada bili su 
odrađeni, omogućen je i rad od kuće. Udruga gradova omogućila je održavanje sjednica online. 
Vezano uz ustanove – u vrtiću ima odvojena soba za dijete pod temperaturom dok ih roditelj ne 
preuzme. Prati se djelovanje ugostiteljskih objekata, pekara i trgovina u skladu s preporukama i 
odlukama državnih vlasti. Ljudi se većinom pridržavaju mjera. Svakodnevno se predaju izvješća 
centru 112 Krapina, ponedjeljkom se sluša konferencija Stožera na tetra uređaju. Knjižnica, kino, 
galerija svi spremni. Škole imaju režime A, B i C za održavanje nastave. Za sprovode nema 
ograničenja. Potrebno i dalje biti odgovorni. U slučaju simptoma – nazvati doktora i 
epidemiološku službu. Kruno Čačko navodi da svake godine se planira stavka za planiranje 
projekta za cijeli grad. Središte grada se ne može kandidirati jer je pokriveno brzim internetom, a 
mogu se okolna naselje. Problem je kako planirati jer je najveći trošak infrastrukturnih radova i 
imovinsko pravnih odnosa. Na periferiji nisu dostupne usluge kao što su to u centru grada. Za 
sljedeći proračun potrebno naći način da se pronađe partner koji će zajednički s nama krenuti u 
realizaciju. Nevenka Gregurić – navodno da HT u trafostanici već ima spremno rješenje ali da 
treba izvršiti pritisak na njih. Kruno Čačko – radi se o vektorskom DSL-u gdje ostaju stare 
bakrene parice. Brzina se povećava do 30 Mbps, ali samo u krug od 800 metara od stanice. Ne 
rješavaju pitanje cijele zajednice nego dva kruga. Horvatin – slušamo to dvije godine. Moramo 
krenuti u realizaciju. Ivan Hanžek – za razmatranje plaća održat će se sastanak. Zoran Bunčec – 
koje su ovlasti prometnih redara – da li mogu regulirati promet. Ivan Hanžek – da, promet u 
mirovanju. Zorna Bunčec predlaže da se u udarna vremena angažiraju na regulaciji prometa. 
Cesta kod „Šode“ – izrastao je bujni korov. Ivan Hanžek – to je još uvijek pojas gradilišta. Uputit 
će se dopis HŽ-u. Zoran Bunčec – do kad se moraju predati planovi mjesnih odbora. Natalija 
Gretić – svi planovi su dostavljeni. Zoran Bunčec – rijeka Krapina od mosta Dubrava do 
Bedekovčine. Ivan Hnažek – ta lokacija pređena dva puta sa dva različita direktora Hrvatskih 
voda, a 50 godina nije očišćena. Postoji zahtjev Grada za uređenje rijeke Krapinice od tehničkog 
do Začretja. Očišćeno je dio u Začretju – do Štrucljeva. Dalje je u planu – tako su nam 
odgovorili. Zoran Bunčec – troškovi zaposlenih na Regeneratoru. Zaposlit će se 30 radnika na 
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projektu. Ivan Hanžek odgovor će se dati pisanim putem. Da li se može dobiti idejno vizualno 
rješenje mosta preko željeznice u projektu BRZO? Ivan Hanžek – poslat će se. Branko Piljek – u 
lipnju zahtijevao od Grada ugovor o izgradnji sportske dvorane. Ugovor nije potpisao ministar 
Grčić. Novinski članak o potpisivanju nije nikad demantiran. Gradonačelnik – već se šesnaest 
puta dala ta informacija. Ministarstvo regionalnoga razvoja u zadnjem trenutku odustalo od 
potpisivanja ali da će nešto sredstava osigurati. Ministar Jovanović je potpisao i ministarstvo je 
financirao dok nije došlo do njegove smjene. Branku Piljeku dostavljen i ugovor iz 2007. kojeg je 
potpisao ministar Kalmeta, a koji isto nije realiziran. Pomoći od drugih nismo imali pa smo sami 
realizirali investiciju. Branko Piljek – prije tri godine najavljena gradnja igrališta s umjetnom 
travom, atletske staze i bazena. U kojoj je fazi? Ivan Hanžek – lokacija za bazen postoji. Bila je 
ideja župana da se realizira. Započeti su pregovori o mogućnosti korištenja termalne vode. Cilj 
nam je da se pripremimo za mogućnost da KZŽ bude nositelj, a mi partner. Potrebno imati na 
umu i troškove održavanja – primjer Slavonski Brod koji košta 130-140 tisuća mjesečno. Vezano 
uz pitanje za igralište s umjetnom travom – Grad osigurao podlogu za izgradnju pomoćnog 
igrališta, a sredstva onih koji su trebali postaviti umjetnu travu su utrošena drugdje. Potrebno je 
jedno igralište za treniranje. Branko Piljek predlaže da krenemo prema projektima jer smo tada u 
prednosti pred drugima. Ivan Hanžek – projekti za sportski centar Zaseka napravljeni i vrijednost 
projekta je 22 milijuna kuna. Ishođena je i građevinska dozvola. Rade se i na prometnim 
projektima da u trenutku mogućnosti apliciramo. Žarko Ivančić – mole se stručne službe Grada 
da izvođač koji obnavlja prometne linije to ne rade petkom ujutro. Ivan Hanžek – promijenit 
ćemo izvođača. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća, Žarko Ivančić zaključuje sjednicu u 20.20 sati. Akti donijeti na 
ovoj sjednici su izvršeni pa se predlaže verifikacija Skraćenog zapisnika sa 36. sjednice Gradskog 
vijeća Grada Zaboka od 24.09.2020. godine. 
 
         Zapisničar                             PREDSJEDNIK 
                                                                                                    Gradskog vijeća 
      Kruno Čačko                                                    Žarko Ivančić, oec.  
 
 
 

 


